



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

31/26

24 July 2026

**NOTICE TO RESIDENTS AND GUESTS – CHRISTMAS ISLAND STRAY
CHICKEN AND FERAL CAT CONTROL.**

The Shire of Christmas Island's appointed contractor will be continuing the stray chicken control program from **7–21 August**.

Under the Shire's direction, all free-ranging or unpenned roosters, hens, and chicks across the island — in residential and non-residential areas — will be targeted. Control will be conducted during both daylight and nighttime hours using culling by firearm.

Together with targeting stray chickens the contractors will also target any feral cats, accordingly residents who have registered cats within the provisions of the Shire's by-laws are strongly reminded that within those by-laws registered cats are required to be kept on the premises to which the permit relates.

Contractors will be identifiable by orange vests marked "**Live Animal Control**" and vehicle signage marked "**Authorised Contractor**", along with a contact number for emergencies.

Please note that a **no-rooster policy** applies on Christmas Island. The Shire will be conducting further enforcement both during and after the control period.

If you would like your property inspected for additional control measures, please contact Andrew Spyarkis on 9164 8300 or Mob: 0439 215 302 with your details and you will be contacted within these dates

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡 公告

31/26

2026 年 7 月 24 日

致居民和游客的通知——圣诞岛流浪鸡和野猫管控

圣诞岛郡指定的承包商将于 8 月 7 日至 21 日继续执行流浪鸡控制计划。

在圣诞岛郡（Shires）的指导下，全岛范围内——无论是住宅区还是非住宅区——所有自由放养或未圈养的公鸡、母鸡和小鸡都将被列为控制对象。该工作将在白天和夜间进行，使用火器进行控制。

除了捕捉流浪鸡，承包商还将捕捉所有野猫。因此，我们强烈提醒那些根据郡地方法规登记了猫的居民，根据这些法规，登记的猫必须饲养在许可证所关联的场所内。

承包商将穿着标有“活体动物控制”的橙色背心，车辆上将贴有标有“授权承包商”的标识，并附有紧急联系电话，以便识别。

请注意，圣诞岛上实行无公鸡政策。在管控期间及之后，郡政府将进一步加大执法力度。

如果您希望对您的房产进行检查以采取额外的管控措施，请致电 9164 8300 或拨打手机：0439 215 302 联系 Andrew Spyarkis，并提供您的详细信息，我们将在这些日期内与您联系。

大卫·普莱斯
首席执行官



**SHIRE PULAU KRISMAS
NOTIS UMUM**

31/26

24 Julai 2026

**NOTIS KEPADA PENDUDUK DAN TETAMU – KAWALAN AYAM
TERBIAR DAN KUCING LIAR DI PULAU KRISMAS.**

Kontraktor yang dilantik oleh Shire Pulau Krismas akan meneruskan program kawalan ayam liar dari **7 hingga 21 Ogos**.

Di bawah arahan Shire, semua ayam jantan, ayam betina, dan anak ayam yang berkeliaran bebas atau tidak dikurung di seluruh pulau — sama ada di kawasan kediaman mahupun bukan kediaman — akan menjadi sasaran. Kerja-kerja kawalan akan dijalankan pada waktu siang dan malam melalui kaedah pelupusan menggunakan senjata api.

Selain menyasarkan ayam liar, kontraktor juga akan menyasarkan kucing liar. Oleh itu, penduduk yang memiliki kucing berdaftar di bawah peruntukan undang-undang kecil Shire diingatkan dengan tegas bahawa kucing berdaftar wajib ditempatkan di premis yang berkaitan dengan permit tersebut.

Kontraktor boleh dikenal pasti melalui pemakaian vest berwarna jingga yang tertera tulisan **"Live Animal Control"** (Kawalan Haiwan Hidup) dan kenderaan yang mempunyai tanda **"Authorised Contractor"** (Kontraktor Bertauliah) serta nombor telefon untuk kecemasan.

Harap maklum bahawa dasar **larangan memelihara ayam jantan** berkuat kuasa di Pulau Krismas. Shire akan menjalankan tindakan penguatkuasaan lanjut, baik semasa mahupun selepas tempoh kawalan tersebut.

Jika anda ingin premis anda diperiksa bagi tujuan langkah kawalan tambahan, sila hubungi Andrew Spyarkis di talian 9164 8300 atau telefon bimbit 0439 215 302 dengan memberikan butiran anda; anda akan dihubungi dalam tempoh masa tersebut.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif